
Protokół nr 21/2016 

posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 19 maja 2016 r. w godz. 16:00 – 17:00   w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Zdzisław Przełomiec  – przewodniczący Komisji, 

2/ Wojciech Malesiński  – wiceprzewodniczący Komisji, 

3/ Zbigniew Roman De-Mezer 

4/ Grzegorz Gorlo     - nieobecny 

5/ Zdzisław Koncewicz 

6/ Karol Korneluk 

7/ Anna Ruszewska 

8/ Andrzej Turowski 

                                                                                                                                                                 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                             

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk                                                                                        

2. Łukasz Kurzyna   – Zastępca Prezydenta Miasta                                                                        

3. Wiesław Stelmach  – Skarbnik Miasta                                                                                                   

4. Monika Podziewska – naczelnik Wydz. B F   

5. Marcin Bonisławski  – naczelnik Wydz. RFZ 

6. Jerzy Gałązka   – naczelnik Wydz. OSGK 

 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec, który powitał zebranych i nadmienił,                       

że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  Zapytał, czy 

Radni zgłaszają uwagi.  

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 20/2016 posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej              

w Suwałkach w dniu 21 kwietnia 2016 r.  

2. Roczna analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Miasta Suwałki za 

2015 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych Komendzie 

Miejskiej Policji w Suwałkach.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji  z partnerami litewskimi i zabezpieczenia środków finansowych do projektów                       

w ramach Programu Interreg V-A Litwa – Polska. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z partnerem litewskim i zabezpieczenia środków finansowych do projektów                   

w ramach Programu Interreg V-A Litwa – Polska. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian  w budżecie miasta na  2016 rok.                           

(materiał zostanie przysłany w terminie późniejszym). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2016–2030. (materiał zostanie przysłany w terminie późniejszym). 



8. Wolne wnioski.  

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 20/2016 posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady 

Miejskiej  w Suwałkach w dniu 21 kwietnia 2016 r.  

 

Zdzisław Przełomiec zapytał o uwagi i wnioski do protokołu nr 19/2016 posiedzenia Komisji. 

Do protokołu nie zgłoszono uwag, wobec czego Przewodniczący uznał, że protokół przez 

Komisję, został przyjęty.  

 

Ad pkt. 2 

Roczna analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Miasta 

Suwałki za 2015 rok. 

Analiza stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Glos zabral Cz. Renkiewicz -  zreferowal zamierzenia inwestycyjne dot. Gospodarkiodpadami  

komunalnymi. 

 

 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego Roczna analiza stanu 

gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Miasta Suwałki za 2015 rok, została 

przyjęta. 

 

Ad pkt. 3                                                                                                                                   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach.  

                                                                                                                                                             

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Cz. Renkiewicz zabral glos przedstawil wniosek który wplynal z policji o dofinansowanie na  rok 

bieżący. Wniosek z Policji  na dodatkowe patrole. Rozbudowa  monitoringu miejskiego. Poprawa 

bezpieczeństwa ze strony Komendanta Policji. Kamery na rondach wyjazdowych na prosbe 

policji. Poprawa bezpieczeństwa, ograniczenie kradzieży pojazdow.  

K. Korneluk- czy policja wystepuje po srodki do Ministerstwa o dodatkowe srodki na monitoring.  

Z Unii Europejskiej na ten cel srodkow nie ma. 

Dyzury Strazy Miejskiej operują  monitoring. Doposazenie pracowni monitoringu – 

dofinansowanie ze srodkow samorządowych.  

De-Mezer – jakie sa starania komendanta o zapewnienie wakatow. Ile jest wakatow?  Prosba o 

zlozenie sprawozdania  z wydartkowania srodkow Komendanta Policji w październiku.  

Cz. Rekiewicz – pytania zostaną zadane dla  KOmendata Wojewodzkiego.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –    7  radnych,  

przeciw                                         –    0 



wstrzymało się od głosu               –    0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie                           

przekazania środków finansowych Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach.   

                                                                                                                                                                             

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji  z partnerami litewskimi i zabezpieczenia środków finansowych do projektów                       

w ramach Programu Interreg V-A Litwa – Polska. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

L. Kurzyna zreferowal wspólne projekty z Litwa w uzasdnieniu do projektu uchwały. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania: 

 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –    7  radnych,  

przeciw                                         –    0 

wstrzymało się od głosu               –    0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie                           

przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej realizacji  z partnerami litewskimi i zabezpieczenia 

środków finansowych do projektów  w ramach Programu Interreg V-A Litwa – Polska. 

                                                                                                                                                                        

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z partnerem litewskim i zabezpieczenia środków finansowych do projektów                       

w ramach Programu Interreg V-A Litwa – Polska. 

                                                                                                                                                                

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Cz. Renkiewicz – dokumentacja na ośrodek dzienny, przygotowanie projektów. Utworzenie 

nowego osrodka DPS Kalina  

Propozycja padla z DPS dzienny dom pobytu dla osob starszych.  Opracownaie dokumentacji. 

Miejskie Osrodek Pomocy Spolecznej – projekty 2 ze sfery pomocy społecznej. Wspolpraca z 

Czerniachowskiem, Wolkowyskiem, z Grodnem.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 



  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

Miasta Suwałki do wspólnej realizacji z partnerem litewskim i zabezpieczenia środków 

finansowych do projektu  w ramach Programu Interreg V-A Litwa – Polska.\ 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian  w budżecie miasta na  2016 rok. 

                                                                                                                                                                 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Glos zabral Skarbnik mIasta – zadania inwestycyjna na drogi, na korty tenisowe , 

dofinansowanie Zmiany w zakresie zmiejszenia subwencji oświatowej ,, zwiekasznia dochodów z 

PITU.   

Dochody: 

 Na podstawie  

Wydatki: w zakresie wydatków inwestycyjnych, 500 +.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych  

przeciw     – 0 

wstrzymało się od głosu   – 0 

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na 2016 rok. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2016–2030. 

                                                                                                                                                           

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11  do protokołu.   

Aktualizacja wynikacjaca z budżetu, budowa chodników. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych, 

przeciw     – 0 

wstrzymało się od głosu   – 0 

 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian                             

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2016–2030. 



 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 8 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Cz. Renkiewicz – oferta z wizyty w Urzedzie Marszalkowskim  polaczenie Bialystok – Kowno 

uruchomienie  kilku polaczen kolejowego weekendowe z PKP Przewozy Regionalne.  

 

 

Na tym protokół zakończono.      

 

 

      Przewodniczący 

Komisji Finansowo – Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Zdzisław Przełomiec 

 

 
     

     Protokół sporządziła:       

 

        Elżbieta Polańska 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


